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Z POSIEDZENIA

KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ

I PORZADKU PUBLICZNEGO.

ODBYTEGO DNIA 11 - 06 _ 2OO3R

Komisja w skladzie wg listy obecnoici stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu

rozpocz$a obrady wg nastgpuj 4cego porz4dku :

l. Rozpoczgcie obrad.

Z. Odczytanie pism burmistrza Leszka Kapci odnosnie realizacjiwniosków postawionych na

posiedzeniu z dnia 22 maja 2003 roku.

3. Rozpatrzenie wniosków o przydzial lokali mieszkalnych

4. Zakohczenie obrad.

Ad.f . przewodnicz4cy komisji p. Kazimierz Michalski powital przybylych radnych i poprosil

o rozpoczgcie obrad. Posiedzenie komisja rozpoczglao godzinie 1310.

Ad. 2. przewodnicz4cy komisji p. Kazimierz Michalski odczytal pisma Burmistrza Kapci w

sprawie realizacjiwniosków zlozonych przez KomisjE22 maja 2003 roku.

Ad.3. Wnioski o przydzielenie lokali mieszkalnych przedstawila komisji p Janina

Biaszkiewicz, Naczelnik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej' Sytuacja

przedstawia sie nastepuj4co:

1. Lokal przy ulicy l3All o powierzchni mieszkalnej 15.1m2 dla p. Domiceli Szczygiel'

Pani ta na razie zamieszkuje w lokalu przy ulicy Glowackiego 29, ale jak wiadomo

grozi on zawaleniem i do l5 sierpnia br. roku musi byó oprózniony-

2. Mieszkanie przy ulicy Glowackiego 22N3 po zmarlei pani Purchala przyznaó pani

Agnieszce woániak popfzez zamiang z lokalu przy ulicy 3 Maja, ze wzglgdu na

obecne tam zjawiska patologiczne.

3. Mieszkanie po p. Woániak przyznaó p. Wladysl4wie Bó1, która obecnie zamieszkuje

w lokalu przeznaczanym do wysiedleni a (ze wzglgdu na zagro2enie zawaleniem) prty

ulicy Glowackiego 29.

4. Lokal przy Placu Koéciuszki 9 113 przyznaó pani Janinie Góralskiej Jaszczyk.

5. Lokal po zmarlym p. Spdku, który jest obecnie pusty, przyznac eksmitowanej p

Nosek.



6. Lokal w zagqach, skladaj4cy si9 z dwóch pokoi i kuchni, zaproponowaó panu

Tarnowskiemu.

7. mieszkanie po pani Góralskiej pfzeznaczyÓ dla pani Sobaáskiej.

8. Lokal przy Placu Koiciuszki g (po zmarlym panu Grubba) przyznano panu

Waldemarowi SzczYglowi.

Przewodni czqcy Michalski zapylal,,ile osób czeka na mieszkanie z gminy?"

p. Blaszkiewicz odpowiedziala,,Okolo 60, z czego prawdziwe zainteresowanie wykazuje

12 - T5 rodzin".

Pan Michalski ,,A jak wyglada sltuacja lokalu po zmarlym panu Bujale. z tego co sip

orientujg nikt tam nie mieszka"

P. Blaszkiewicz ,,Mieszkanie po panu Bujale rzeczywilcie stoi puste. Iego 2ona przebywa

w uSA, dzieci nie mieszkajq w lokalu, choó plac4 normalny czynsz. wg mnie wystarczy

wyst4pió do Wydzialu Ewidencji Ludnoéci o wymeldowanie zony, aby odzyskaÓ ten

lokal".

Zadnych uwag nie zgloszono. Komisja zaopiniowala pozytywnie - jednogloénie wnioski

przedstawi one przezBurmistrza w sprawie przyznania lokali mieszkalnych'

Wystosowala nastqPuj 4ce wnioski:

o Komisja wnioskuje do kierownika

mieszkalnego przy ulicy 1l listopada

staraú o odzyskanie lokalu.

o Komisja wnioskuje do kierownika ZP,M o zbadanie sytuacji drugiego lokalu

mieszkalne go pfzy ulicy l l Listopada 101 A po zrnarlej pani Marioli Struzik'

Ad. 4. Posiedzenie komisji zakohczono o godzinie 1400'

Protokolowala:

Magdalena Suszalska - Swieca Przewodnicz4cy komisj i :

oll/\rncd¿in . lf^*^q

ZF,}y'r o zainteresowanie sig sprawq lokalu

1014' po zmarlym panu Bujale i poczynienie

razinieWtarc*i
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